
 

   

Георг Спартански: Плевен е проходим, но почистването
може да е по-добро
понеделник, 26 февруари 2018

„Град Плевен е проходим, от снощи съм обходил неколкократно всички квартали и централната
градска част, но работата можеше да се свърши и по-добре”, това заяви пред медиите кметът на
Общината Георг Спартански. При снощната му проверка всичко е било изчистено, но при сутрешния
обход той е останал недоволен от качеството на почистването. „На стръмните участъци тролейбусите
не можеха да се изкачат, не навсякъде снегът беше изринат и не беше опесъчено. А и фирмите имат
повече налични машини от онези, които видях по улиците. На този етап за налагане на санкции на
четирите снегопочистващи Плевен фирми не коментирам, но това, което видях преди обяд, не ми
хареса. Не е това, което трябва да бъде”, беше категоричен кметът. Бяха изслушани и двамата
присъстващи управители на почистващи фирми „FCC България” ЕООД и „Инжстрой” ЕООД. Силният
вятър създава проблеми и при разчистването на пътищата между селата, но няма данни за населени
места без ток, вода и телефони, както и за бедстващи хора.

Кметът Спартански допълни, че е разпоредил фирмите да направят така графиците си, че работата
по снегопочистване да не спира. „Контрольорите на Община Плевен също ще следят стриктно за
спазване на задълженията по почистване. И аз няма да спра да обикалям Плевен, за да следя как се
върши работата. Искам тази седмица да се положат максимум усилия, за да избегнем всякакви видове
инциденти”, категоричен бе още г-н Спартански.

 

                               page 1 / 2

uploads/posts/snqg21.jpg
uploads/posts/snqg21.jpg


 

  
  

  

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               page 2 / 2

uploads/posts/snqg31.jpg
http://www.tcpdf.org

